

Members of the Committee present: Ken Atkinson, John Brewin, Derek Lee, Wilton Littlechild, Blaine Thacker.

Other Member present: Svend Robinson.

In attendance: From the Library of Parliament: Philip Rosen, Research Officer.

Witness: From the Canadian Security Intelligence Service: Reid Morden, Director.

The Committee resumed consideration of Its Order of Reference dated Tuesday, June 27, 1989. (*See Minutes of Proceedings and Evidence of Tuesday, September 26, 1989, Issue No. 1.*)

The witness made a statement and answered questions.

Ordered.—That the budget presented by the Chairman, in the amount of \$185,000, be approved; and that the Chairman present the said budget for approval as a basic budget by the Board of Internal Economy.

At 12:10 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

TUESDAY, OCTOBER 10, 1989

(5)

The Special Committee on the Review of the Canadian Security Intelligence Service Act and the Security Offences Act met *in camera* at 11:07 o'clock a.m. this day, in Room 536 Wellington Building, the Chairman, Blaine Thacker, presiding.

Members of the Committee present: Ken Atkinson, John Brewin, Robert Kaplan, Jacques Tétreault, Blaine Thacker, Maurice Tremblay.

In attendance: From the Library of Parliament: Philip Rosen, Research Officer.

Witnesses: From the Security Intelligence Review Committee: Maurice Archdeacon, Executive Secretary. *From the Department of the Solicitor General:* Richard Thompson, Inspector General, Canadian Security Intelligence Service.

The Committee resumed consideration of Its Order of Reference dated Tuesday, June 27, 1989. (*See Minutes of Proceedings and Evidence of Tuesday, September 26, 1989, Issue No. 1.*)

The witness from the Security Intelligence Review Committee made a statement and answered questions.

The witness from the Department of the Solicitor General made a statement and answered questions.

Membres du Comité présents: Ken Atkinson, John Brewin, Derek Lee, Wilton Littlechild, Blaine Thacker.

Autre député présent: Svend Robinson.

Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Philip Rosen, attaché de recherche.

Témoins: Du Service canadien du renseignement de sécurité: Reid Morden, directeur.

Le Comité reprend les travaux prévus à son ordre de renvoi en date du mardi 27 juin 1989. (*Voir les Procès-verbaux et témoignages du mardi 26 septembre 1989, fascicule n° 1.*)

Le témoin fait un exposé et répond aux questions.

Il est ordonné.—Que le budget de 185,000\$ présenté par le président, soit approuvé; que le président le soumette au Bureau de régie interne à titre de budget principal.

A 12 h 10, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE MARDI 10 OCTOBRE 1989

(5)

Le Comité spécial d'examen de la Loi constituant le SCRS et de la Loi sur les infractions en matière de sécurité, se réunit aujourd'hui à huis clos à 11 h 07, dans la pièce 536 de l'édifice Wellington, sous la présidence de Blaine Thacker (*président*).

Membres du Comité présents: Ken Atkinson, John Brewin, Robert Kaplan, Jacques Tétreault, Blaine Thacker, Maurice Tremblay.

Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Philip Rosen, attaché de recherche.

Témoins: Du Comité de surveillance des activités de renseignement de sécurité: Maurice Archdeacon, secrétaire général. Du Ministère du Solliciteur général du Canada: Richard Thompson, inspecteur général, Service canadien du renseignement de sécurité.

Le Comité reprend les travaux prévus à son ordre de renvoi en date du mardi 27 juin 1989. (*Voir les Procès-verbaux et témoignages du mardi 26 septembre 1989, fascicule n° 1.*)

Le témoin du Comité de surveillance des activités de renseignement de sécurité fait un exposé et répond aux questions.

Le témoin du ministère du Solliciteur général fait un exposé et répond aux questions.